October 22, 2020

AAFC SASKATOON RESEARCH AND DEVELOPMENT CENTRE
CONTRACT NO. 47 - WATER HEATER REPLACEMENT
CONTRACT #465-1-28-C47

Addendum No. 2

The following amendments to plans and specifications shall be incorporated into and form part
of the Contract the same as if these had been written into the original plans and specifications:
Reference to specifications also applies to drawings with or without specific reference thereto
and vice versa. All bidders shall read the entire Addendum and take into account items
affecting their respective responsibilities.

1.0 Approved Equals

- Armstrong condensate pumps 4100 series steel tank. Unit to meet or exceed performance in
all respects of original product specified.

- Armstrong Digital — flow semi-instantaneous steam to water shell and tube vertical water
heater. Unit to meet or exceed performance in all respect of the original product specified.

2.0 At Invitation to Tender Cover Page, section titled “Solicitation Closes”
DELETE: Thursday October 22, 2020 at 02:00 PM, CST.
INSERT: Monday October 26, 2020 at 2:00 PM, CST.

22 octobre 2020

CENTRE DE RECHERCHE ET DE DEVELOPPEMENT DE SASKATOON D’AAC
CONTRACT N° 47 — REMPLACEMENT DES CHAUFFE-EAU
CONTRAT N° 465-1-28-C47

Addenda n° 2

Les modifications aux plans et devis ci-aprés sont intégrées au contrat et en font partie comme
si elles faisaient partie des plans et devis d’origine. La référence au devis s’applique également
aux dessins, qu’ils comportent ou non des références particuliéres, et vice versa. Les
soumissionnaires doivent lire 'ensemble de 'addenda et tenir compte des articles qui touchent
leurs responsabilités respectives.

1.0 Equivalents approuvés

— Armstrong pompes condensat 4100 réservoir en acier série. L'unité doit respecter ou
dépasser le rendement du produit d’origine a tous les égards.

— Armstrong Digital — débiter de la vapeur semi-instantanée a la coque d’eau et le chauffe-eau
vertical tube. L’unité doit respecter ou dépasser le rendement du produit d’origine a tous les
égards.

2.0 A la page titre d’Appel D’Offres section intitulée « L’Invitation prend fin »
SUPPRIMER : juedi , octobre 22, 2020 a 14:00 PM, HNC.
INSERER : lundi , octobre 26, 2020 a 14:00 PM, HNC.



